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§ 1.  Närvarande   

 

Ordföranden Erik Slottner (KD) öppnar mötet. Ledamöter och 

ersättares närvaro noteras. 
 

§ 2.  Val av justerare  

 

Vice ordföranden Mirja Räihä (S) valdes att tillsamman med 

ordföranden Erik Slottner (KD) justera protokollet. 
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§ 3.  Remiss av Centralupphandling av vård- och 
omsorgsboenden 2021 

Dnr 1.6-378/2019 

 

Äldrenämndens beslut 

1. Äldrenämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande 

som svar på remissen. 

2. Paragrafen justeras omedelbart. 

 

Ärendet 

Äldreförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

daterat 2019-08-08 

 

Stockholms stad införde ett valfrihetssystem för vård- och 

omsorgsboenden den 1 juli 2008. Kommunfullmäktige 

beslutade i samband med detta att vård- och omsorgsboenden, i 

förekommande fall, ska upphandlas genom centrala 

entreprenadupphandlingar. 

 

Remissen innehåller stadsledningskontorets förslag till boenden 

som ska ingå i nästkommande entreprenadupphandling samt 

principer för genomförande av upphandlingen och avtalens 

förvaltande. 

 

Äldreförvaltningen delar stadsledningskontorets bedömning att 

det inte finns någon information som talar emot att driften av de 

tre föreslagna vård- och omsorgsboendena upphandlas och 

därmed inkluderas i den centrala entreprenadupphandlingen. 

 

Förslag till beslut 

Ordföranden Erik Slottner (KD) föreslog att nämnden skulle 

besluta i enlighet med förvaltningens förslag. 

 

Vice ordföranden Mirja Räihä (S) och ledamoten Robert 

Mjörnberg (V) lade fram ett gemensamt förslag till beslut och 

föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet med detta. 

 

Beslutsgång 

Ordföranden Erik Slottner (KD) ställer förslagen mot varandra 

och fann att nämnden beslutat i enlighet med förvaltningens 

förslag. 

 


